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Protokół Nr 7/2022 

posiedzenia Komisji Edukacji 

Rady Powiatu Nowosądeckiego 

w dniu 22 listopada 2022 r. 

 

Realizowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Nowosądeckiego za rok szkolny 

2021/2022. 

4. Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie zmiany 

Uchwały Nr 230/XX/21 Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie przyjęcia 

regulaminu wynagradzania i określenia wysokości, szczegółowych warunków 

przyznawania dodatków oraz innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Powiat Nowosądecki. 

5. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Gancarz otworzył posiedzenie i przywitał wszystkich 

przybyłych. 

 

W posiedzeniu uczestniczyło 8 członków Komisji oraz zaproszeni goście: 

 

Bożena MYNAREK - Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu. 

 

Lista obecności stanowi załącznik do nini ejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji Andrzej Gancarz przedstawił porządek posiedzenia i 

poddał go pod głosowanie.  

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 2. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Gancarz poddał pod głosowanie, po zapoznaniu się                              

z jego treścią przez członków komisji, protokół Nr 6 z 4 października 2022 r.  

Protokół został jednogłośnie przyjęty i podpisany. 

 

Ad.3. 

Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Bożena Mynarek przedstawiła  informację  

na temat stanu realizacji zadań oświatowych Powiatu Nowosądeckiego za rok szkolny 2021/2022. 

 

W roku szkolnym 2021/2022 Powiat Nowosądecki był organem prowadzącym dla 13 jednostek 

oświatowych, oraz dotował szkoły i placówki niepubliczne. Prowadził także nadzór nad 

samorządową jednostką organizacyjną jaką jest Powiatowe Centrum Usług Wspólnych. W trakcie 

tego roku szkolnego w miesiącu marcu ogłoszono konkursy na stanowiska dyrektorów w Liceum 

Ogólnokształcącym w Starym Sączu i w Zespole Szkół  Ponadpodstawowych w Nawojowej.  

Z uwagi na zamiar rozwiązania Zespołu Szkół i Placówek w Piwnicznej Zdroju i likwidację Domu 

Wczasów Dziecięcych w Piwnicznej Zdroju nie ogłoszono konkursu na kandydata na dyrektora tej 
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jednostki. W wyniku braku pozytywnej opinii Małopolskiego Kuratora Oświaty w sprawie likwidacji 

Domu Wczasów Dziecięcych rozwiązano Zespół Szkół i Placówek w Piwnicznej Zdroju, 

usamodzielniono Dom Wczasów Dziecięcych i przeniesiono Międzyszkolny Ośrodek Sportowy  

do Marcinkowic a następnie włączono do Zespołu Szkół w Marcinkowicach.  

W roku szkolnym 2021/2022 liczba etatów administracji obsługi w szkołach placówkach wynosiła 

94,03 i zwiększyła się o 1 etat. W roku szkolnym 2021/2022 zrekrutowano do klas pierwszych  

682 uczniów w 29 oddziałach. Liczba uczniów w stosunku do roku poprzedniego spadła z 3239  

do 3207, a liczebność uczniów w oddziale kształtowała się na porównywalnym poziomie.  

W roku szkolnym 2021/2022 Powiat Nowosądecki na wsparcie dla młodych ludzi przeznaczył 

łącznie 258.000 zł, w tym: 

 

1. Stypendium edukacyjne - 175.000 zł 

Kwota stypendium edukacyjnego wynosi 1.000 zł na rok szkolny. 

Edukacyjne stypendia Starosty, otrzymało 175 uczniów z następujących szkół: 

 

- Liceum Ogólnokształcące w Grybowie - 47 stypendiów edukacyjnych, 
- Zespołu Szkól Ponadpodstawowych w Krynicy Zdroju - 30 stypendiów edukacyjnych, 
- Zespołu Szkól Ponadpodstawowych w Nawojowej - 11 stypendiów edukacyjnych, 
- Liceum Ogólnokształcącego w Starym Sączu - 19 stypendiów edukacyjnych, 
- Powiatowego Zespołu Szkól w Muszynie - 16 stypendiów edukacyjnych, 
- Zespołu Szkól Zawodowych w Grybowie - 3 stypendia edukacyjne, 
- Zespołu Szkól w Starym Sączu - 36 stypendiów edukacyjnych, 
- Zespól Szkól w Lącku - 3 stypendia edukacyjne, 
- Zespołu Szkól w Marcinkowicach - 1O stypendiów edukacyjnych. 
 

2. Stypendium materialne - 83.000 zł 

Oprócz wsparcia uczniów, którzy osiągnęli najwyższe wyniki w nauce, przyznano Stypendia 

Socjalne (23.000 złotych) dla uczniów w trudnej sytuacji materialnej, stypendia dla uczniów  

z Ukrainy (25.000 złotych), a także pokryto koszty biletów dla uczniów ZS w Marcinkowicach na 

dojazd do Bursy Szkolnej w Starym Sączu (35.000 złotych). 

W roku szkolnym 2021/22 wykonano prace remontowe na ogólną kwotę 557 000,09 zł oraz prace 

inwestycyjne na łączną kwotę 955 851,98 zł. W Powiecie Nowosądeckim  w roku szkolnym 

2021/22 liczba etatów nauczycielskich w szkołach i placówkach wyniosła 421,12. Zatrudnienie 

kształtuje się na podobnym poziomie co w ubiegłym roku szkolnym. Struktura zatrudnienia w 

poszczególnych szczeblach awansu zawodowego utrzymała się na podobnym poziomie co w 

ubiegłym. W roku szkolnym 2021/22 awans zawodowy nauczyciela mianowanego uzyskało 6 

nauczycieli. 

Komisja przyjęła informację.  

 

Ad.4. 

Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Bożena Mynarek przedstawiła projekt 

uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie zmiany Uchwały Nr 230/XX/21 Rady 

Powiatu Nowosądeckiego w sprawie przyjęcia regulaminu wynagradzania i określenia 

wysokości, szczegółowych warunków przyznawania dodatków oraz innych świadczeń 

wynikających ze stosunku pracy nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Nowosądecki. 

 

Konieczna stała się zmiana zapisu regulaminu wynagradzania nauczycieli poprzez wprowadzenie  

w miejsce stanowiska opiekuna stażu stanowisko mentora. Z uwagi na obowiązujące przejściowe 

uregulowania prawne w zakresie awansu zawodowego nauczycieli do dodatku funkcyjnego 

uprawnieni są również nauczyciele którym powierzono funkcję opiekuna stażu dla nauczycieli  
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na stopień awansu zawodowego nauczyciela mianowanego na dotąd obowiązujących zasadach, 

nie dłużej niż do 31 sierpnia 2027 r. Stąd też do końca w/w okresu dodatki te będą przyznawane 

równolegle w zależności od ścieżki awansu zawodowego nauczyciela. 

 

Podczas omawiania powyższego punktu pojawiła się suegestia Pana Ryszarda Poradowskiego,  

iż w przypadku opieki Dyrektora jednostki nad Internetem powinien on otrzymać dodatkową 

gratyfikację finansową.  

Członek Komisji Stanisław Dąbrowski powrócił do kwestii sprzed kilku posiedzień Komisji edukacji, 

tj. do odebrania dodatków dla opiekunów sali komputerowych, zadając pytanie jak to teraz 

funkcjonuje w szkołach.  

W odpowiedzi Pan Stanisław Dąbrowski uzyskał odpowiedz, iż w zakresie konserwacji sieci robi to 

firma zewnętrza, ponieważ dyrektor szkoły ma pewnoność, iż sieć jest dobrze zabezpieczona, 

natomiast nauczyciel informatyki za swoje dodatkowe obowiązki mocą dyrektora jednostki może 

otrzymać dodatkowe profity finansowe. Dodatki za opieką nad salą informatyczną zostały 

zniesione, ponieważ była kuriozalna sytuacja, gdzie pracownicy otrzymywali wyższe dodatki niż 

dyrekcja.  

Wiceprzewodniczący Komisji Marek Pławiak przyznał,iż zabezpieczenia sieci przez firmy 

zewnętrzne to zjawisko pratkywane wśród dyrektorów jednostek oświatowych.  

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 8 -za, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących się 0 głosów.  

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany.  

 

Ad. 5. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Gancarz zwrócił się do Pani Dyrektor Wydziału Edukacji, 

Kultury i Sportu Bożeny Mynarek o przedstawienie Komisji odpowiedzi dot. funkcjonowania 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. Jana Pawła II w Krynicy-Zdroju. Pani Dyrektor, w 

związku z pytaniemi członków komisji zadanymi na poprzednim zebraniu,  zobowiązała się 

do przygotowania takiej informacji. 

Pani Bożena Mynarek wyjaśniła, iż dwie szatnie zostały przerobiona na sale lekcyjne, 

ponieważ wzrosła liczba uczniów, a uczniowie nie korzystali z tych pomieszczeń, gdyż nie 

ma obowiązku przebierania obuwia w szkole, a w każej klasie lekcyjnej zawieszone są 

wieszkami i uczniowie mogą na nich wieszać nakrycia wierzchnie. Szatnie służyły głównie  

w celach towarzyskich.  

Odnośnie długiości przerwy, to kwestia ta została przedyskutowana z przedstawicielami 

Rady Rodziców. Rodzice nie chcą wydłużać pobytu uczniów w szkole i zdecydowali,  

że przerwy będą 5 minutowe z wyjątkiem dwóch przerw po lekcji 4 i po lekcji 8, które to są 15 

i 10 minutowe.  

W kwestii, iż uczniowie nie mogą zdążyc z toalety na lekcję, ponieważ przerwy zostały 

skrócone, to problem ten został rozwiązany przez dyrektora szkoły w ten spoób, że 

nauczyciele w razie potrzeby mogą pozwolić uczniom wychodzić do toalet podczas lekcji, 

chwilę przed dzwonkiem na przerwę, bądź uczniowie mogą chwilę się spóźnić przychodząc 

na lekcje po dzwonku. 

Następny zaznaczony temat to poźne kończenie zajęć. W odpowiedzi Pani Dyrektor ustaliła, 

iż tylko jedna klasa raz w tygodniu (tj. 3%) uczy się do godz. 19:00 jest to klasa technikum 

informatycznego, tylko dlatego, iż jest to uzależnione od dojeżdżającego nauczyciela 

przedmiotów zawodowych. Pięć klas technikum (tj. 17%) kończyh lekcje o 18:10, dwie klasy 

mają dwa razy w tygodniu lekcje do godz. 17:20. Cztery klasy (tj. ok. 13%) najpóźniej kończą 

lekcje o godz. 16:30. Siedem klas najpóźniej kończy lekcje o 14:40. Sześć klas kończy lekcje 

najpóźniej o godz. 14:45. Dwie klasy kończą lekcję o godz. 13:55. Podsumowując 19 klas 
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kończy lekcje przed godz. 17:00, 8 klas tj. 27% kończy lekcje przed 15:00, z czego 2 klasy 

kończą o godz. 13:55. 

 

Członek Komisji Stanisła Dąbrowski poruszył kwestię szkoły w Muszynie w kontekście 

opublikowania na feceboku stanowiska Rady Pedagogicznej w sprawie funkcj,ionowania 

liceum w Muszynie. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Gancarz poinformował o składanych kilku interpelacjach w 

powyższym temacie, wspomniał różnież o tym, że publikowanie stanowiska Rady 

Pedagogicznej w sprawie funkcjonowania liceum na facebooku, nie było wg niego dobrym 

pomysłem, ponieważ jest to narzędzie nie dokońca obiektywne i wywołało falę wpisów w 

przeważającej ilości niepochlebnych na temat funkcjonowania Powiatowego Zespołu Szkół w 

Muszynie.  

 

Ad. 6. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Gancarz podziękował zebranym za przybycie i zamknął 

posiedzenie. 

 

                                                                               Przewodniczący 

                Komisji Edukacji RPN 

        

                    Andrzej Gancarz 

 

 

 

 
Protokołowała:  

Anna Walczak 


